

NEWSLETTER

HEC Career News



WEEK OF 21 SEP 2026



CV

WITH SPECIAL GUEST
& HEC CAREER CENTER



CLINICS



CV Clinic

24 SEP | 12:00-14:00

@Internef Main Hall

Get your CV checked! This edition is special: KPMG joins us to mark 10 years of partnership with the HEC Career Center. You can have your CV reviewed by a career counselor or by our key contact at KPMG. Bring a printed copy of your CV. See you there!



FRENCH / ENGLISH

NO REGISTRATION REQUIRED

CV Clinic

24 SEP | 12:00-14:00

@Hall Principal Internef

Venez faire relire votre CV ! Cette édition est spéciale : KPMG se joint à nous pour célébrer 10 ans de partenariat avec le Centre de Carrière HEC. Vous pourrez faire relire votre CV par une conseillère carrière ou par notre contact privilégié chez KPMG. Apportez une version imprimée de votre CV. On vous attend !



FRANÇAIS / ANGLAIS

SANS INSCRIPTION



UPCOMING EVENTS



CV CLINIC



Get your CV reviewed

29 SEP | 12:00-14:00

@Internef Main Hall

A recruiter spends a few seconds on your CV. Make them count. Bring a printed copy and receive

CAREER NETWORKING FAIR

29 OCTOBER 2026

🔔 Sign up by 12 October!

Career Networking Fair

29 OCT | 10:00-15:30

@Amphipôle

Et si une rencontre sur le campus débouchait sur une opportunité carrière ? Venez échanger avec près



EY Shape the future
with confidence

EY - Open House Geneva

5 NOV | In the evening

@EY Geneva

Discover career opportunities at EY Switzerland during the EY Open House in Geneva.

personalized advice from a Career Counselor. No registration, no waiting list. First come, first served.

See you in front of HEC Reception!

de 50 entreprises et profiter d'échanges privilégiés avec leurs représentant.e.s. Une excellente occasion de découvrir les perspectives offertes dans différents secteurs d'activité, de poser vos questions et d'affiner votre projet professionnel.

Plus d'infos et inscription

Through a series of interactive workshops, you will gain insights into EY's diverse service lines and the work they do to help clients navigate transformation, digitalization, sustainability, and regulatory challenges. A great opportunity to explore different career paths!

Apply Now



CAREER NEWS





L'objectif dans un CV : à quoi il sert et comment le formuler ?



The objective statement on your CV: short, clear and convincing

For junior profiles, a few well-chosen lines at the top of your CV can make the difference. The objective statement allows you to clarify what you are looking for, highlight your strengths and immediately give meaning to your application. But how can you write it without falling into vague phrases or buzzwords?

The answer here

L'objectif du CV : court, clair et convaincant

Pour les profils juniors, quelques lignes bien choisies en haut du CV peuvent faire la différence. L'objectif permet de préciser ce que tu recherches, de mettre en avant tes atouts et de donner immédiatement du sens à ta candidature. Mais comment le formuler sans tomber dans les phrases vagues ou les buzzwords ?

La réponse ici



FOLLOW US

EVENTS
INSIGHTS | EMPLOYERS



@Career Center HEC Lausanne

 Career Center
by HEC Lausanne

LinkedIn: follow your Career Center

Stay connected with your HEC Career Center and keep up to date with what matters for your career. Discover upcoming events, Career Networking Fair Highlights, Insights from potential employers, and much more!

Scan the QR code or follow this link

LinkedIn : suis la page de ton Centre de Carrière

Reste connecté.e à l'actualité de ton Centre de Carrière. Découvre les prochains événements, les Highlights de la Career Networking Fair, les Insights de recruteurs potentiels, et bien plus encore !

Scanne le QR code ou suis ce lien



INTERNSHIP/JOB OFFERS

 Career Center
by HEC Lausanne



Stagiaire Durabilité



Private
Banking

**Santander Future Talents:
WM&I Summer Internship
Program 2027 - Geneva**



restaurant
brands
international

**Leadership Development
Program - Summer
Internship EMEA**

Let's go

Let's go

Let's go

Express
Career Advice



Book a **15-minute**
appointment

 Career Center
by HEC Lausanne

in

HEC Lausanne Career Center

Internef Building – Office 245

UNIL-Dorigny

E-Mail: hec.careers@unil.ch

heccareer.ch